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Bilag 3. Referat af Centerrådsmøde d. 23. februar 2017  
 
Deltagere:  

 Hans Jørgen Møller (DHF, formand for Centerrådet) 

 Vibeke Ries (Borgercenterchef, næstformand) 
Jan Hansen (Scleroseforeningen) 

 Kari Gustafson (Landsforeningen Autisme) 

 Ejvind J. Wilms (LEV) 

 Sven Knudsen (DHF)  

 Christine Jensen (områdechef i Modtagelsen) 

 Conni Bjernager (Voksenområdet)  

 Dorthe Rasmussen (Børneområdet)  

 Frederik Grønlund Clausen (Ungeområdet)  

 Helle C. Nissen (referent)  
 
Derudover deltog Merete Lefeldt (områdechef for Udføreområdet)  
Direktør i Socialforvaltningen, Anders Kirchhoff deltog under punkt 7 
 
 
Dagsordenspunkt 7: Input til møde i Socialudvalget 15. marts ved 
Direktør Anders Kirchhoff.  
Direktør i Socialforvaltningen Anders Kirchhoff fortalte, at 
Socialudvalget har møde den 15. marts om gevinster og udfordringer i 
Borgercenter Handicap siden omorganiseringen i 2015. Anders 
Kirchhoff er derfor i gang med at indsamle input fra Centerrådet og 
Forældrerådet om, hvor man er nået hen fra 2015 til nu, og hvorvidt 
man har opnået det, der var intentionen bag den nye organisering. 
Direktøren spurgte derfor ind til understående punkter:  

 Det, I ser, der er blevet bedre siden omlægningen af 
organiseringen i Borgercenter Handicap i 2015. 

 Det, I oplever, er de vigtigste udfordringer i Borgercenter 
Handicap, som vi bør arbejde med. 

Til dette kom borgerrepræsentanterne med følgende input.  

Følgende fungerer bedre siden omorganiseringen: 

 Brugerinddragelsen i beslutningsprocesserne  

 Brugen af seriebevillinger gør det nemmere for alle parter  

 Handicapfagligheden er styrket 

 Tonen i kommunikationen er blevet bedre  

 Centerrådets medlemmer oplever mindre brok fra deres 
bagland  

08-03-2017 
 
Sagsnr. 
2017-0112465 
 
Dokumentnr. 
2017-0112465-2 
 
 

 



 

 Side 2 af 2 

 Overgangen fra barn til voksen er blevet styrket med 
ungeteamet  

 
Aktuelle udfordringer: 

 65 års overgangen mellem SOF og SUF.  
o Brugerne vil gerne blive i SOF (grundet 

handicapfagligheden) og mener de bør have mulighed 
herfor  

 Udbetalingsbøvl ift. tabt arbejdsfortjeneste  

 Håndteringen af sagsbehandlerskift  
o Hyppigheden heraf  
o Manglende systematik i overlevering 

 Koordinationen mellem Hjælpemiddelcentralen (i SUF) og 
BCH bør styrkes 

o Flaskehalse ift. sagsbehandlingstid i 
Hjælpemiddelcentralen (i SUF)  

 Mere brug af tro og loveerklæringer vil kunne gøre det 
nemmere for alle parter  

 Gerne styrket opfølgning ift. borgere med progredierende 
sygdomme ift. ændrede behov (ex. hjælpemidler)  
 

 


